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Protokół Nr LVI.2022 

z nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie 

z dnia 23 grudnia 2022 r. 

 

W dniu 23 grudnia 2022 r. o godz. 12:00 w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Złotowie odbyły się obrady 

nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie kadencji 2018-2023. Sesja została zwołana na 

podstawie zarządzenia nr 22.2022 Przewodniczącego Rady Miejskiej z dnia 21 grudnia 2022 r. 

w wyniku złożenia przez Burmistrza Miasta Złotowa wniosku (znak O-S.0004.19.2022) w dniu 

21 grudnia 2022 r. w sprawie zwołania sesji nadzwyczajnej. Sesja odbyła się w trybie stacjonarnym.  

  

Obrady poprowadził Przewodniczący Rady Miejskiej, radny Jakub Pieniążkowski (dalej 

„Przewodniczący”).  

 

Punkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący otworzył obrady nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie. Przewodniczący 

poinformował, że porządek obrad obejmuje punkt dot. podjęcia uchwały w sprawie zdalnego trybu 

obradowania Rady Miejskiej w Złotowie. 

 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 4 radnych (p. Roman 

Głyżewski, p. Jakub Pieniążkowski, p. Stanisław Wojtuń, p. Maciej Zając), co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska w Złotowie nie może obradować i podejmować prawomocnych uchwał.  

 

Na podstawie § 22 ust. 1 i 2 Statutu Gminy Miasto Złotów stanowiącego załącznik do uchwały nr VI/34/03 

Rady Miejskiej w Złotowie z dnia 27 lutego 2003 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miasto Złotów 

(Dz. Urz. Woj. Wielkopolskiego z 2019 poz. 15 ze zmianą z 2020 poz. 3628), Przewodniczący przerwał 

obrady nadzwyczajnej LVI sesji i wyznaczył termin jej wznowienia na dzień 29 grudnia 2022 r. na godz. 

15.00. Nieobecni na nadzwyczajnej LVI sesji byli radni: p. Aldona Chamarczuk, p. Henryk Golla, 

p. Agnieszka Jęsiek-Barabasz, p. Janusz Justyna, p. Grzegorz Kolera, p. Krzysztof Koronkiewicz, 

p. Krzysztof Kulasek, p. Łukasz Piosik, p. Mariola Wegner, p. Stanisław Wełniak, p. Krzysztof Żelichowski.  

 

W dniu 27 grudnia 2022 r. Burmistrz Miasta Złotowa złożył wniosek (znak O-S.0004.20.2022) 

o uzupełnienie porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie o następujące projekty 

uchwał: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok, 

2) w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy 

Miasto Złotów, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

3) o zmianie uchwały Nr XXVI/137/09 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 
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szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycielom w przedszkolach i szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Złotów, 

4) o zmianie uchwały Nr XXIII.161.2016 w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Przedszkoli Miejskich 

w Złotowie, utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Złotowskie Centrum Usług 

Wspólnych w Złotowie i zapewnienia wspólnej obsługi organizacyjnej, administracyjnej i 

finansowej wybranym jednostkom organizacyjnym Gminy Miasto Złotów oraz nadania jej statutu. 

 

 

Obrady nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej zostały wznowione w dniu 29 grudnia 2022 r. o godz. 

15.00 na podstawie zarządzenia nr 23.2022 z dnia 23 grudnia 2022 r.  

 

Przewodniczący wznowił obrady nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie w dniu 29 grudnia 

2022 r. o godz. 15.00.  

 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 7 radnych (p. Roman 

Głyżewski, p. Henryk Golla, p. Janusz Justyna, p. Jakub Pieniążkowski, p. Łukasz Piosik, p. Stanisław 

Wojtuń, p. Maciej Zając), co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Złotowie nie może obradować i 

podejmować prawomocnych uchwał.  

 

Na podstawie § 22 ust. 1 i 2 Statutu Gminy Miasto Złotów stanowiącego załącznik do uchwały nr VI/34/03 

Rady Miejskiej w Złotowie z dnia 27 lutego 2003 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miasto Złotów 

(Dz. Urz. Woj. Wielkopolskiego z 2019 poz. 15 ze zmianą z 2020 poz. 3628), Przewodniczący przerwał 

obrady nadzwyczajnej LVI sesji i wyznaczył termin jej wznowienia na dzień 30 grudnia 2022 r. na godz. 

09.00. Nieobecni na nadzwyczajnej LVI sesji byli radni: p. Aldona Chamarczuk, p. Agnieszka Jęsiek-

Barabasz, p. Grzegorz Kolera, p. Krzysztof Koronkiewicz, p. Krzysztof Kulasek, p. Mariola Wegner, p. 

Stanisław Wełniak, p. Krzysztof Żelichowski.  

 

Po przerwaniu obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie, Burmistrz Miasta Złotowa 

zwrócił się do radnych obecnych na sali sesyjnej. Burmistrz zaznaczył, że projekty uchwał będące 

przedmiotem porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji muszą zostać podjęte przez Radę do końca roku 2022. 

Burmistrz wyjaśnił, że zadania ujęte w ramach wydatków niewygasających będą rozliczane w ramach 

środków budżetu roku mijającego tzn. 2022 r. Burmistrz poinformował, że w ramach zadań, których 

realizacja rozpoczęła się w tym roku i które zostały ujęte w ramach wydatków niewygasających znajdują się 

m.in. przedszkole, przejścia dla pieszych oraz ponad 20 różnych przedsięwzięć. Burmistrz zaznaczył, że 

uchwała budżetowa na rok 2022 została podjęta przez Radę w marcu i w wyniku tego opóźnienia ww. 
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zadania nie zostały zrealizowane do końca 2022 r. Następnie Burmistrz zwrócił się do Pani Skarbnik, aby 

przedstawiła możliwość wprowadzenia tych zadań w dniu 2 stycznia 2023 r.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że nie ma możliwości wprowadzenia tych zadań w 2023 r., ponieważ w 

styczniu 2023 r. budżet nie dysponuje wolnymi środkami w wysokości 7 mln zł z nadwyżek lat ubiegłych. 

Pani Skarbnik podkreśliła, że środki te pojawią się dopiero po złożeniu do RIO w Poznaniu bilansu 

wykonania budżetu i dodała, że sprawozdanie w tej sprawie musi zostać złożone w terminie do dnia 30 

kwietnia. Pani Skarbnik zaznaczyła, że dopiero wówczas zaistnieje możliwość wprowadzenia do budżetu 

roku 2023 środków z nadwyżki z lat ubiegłych, być może w wysokości 7 mln zł,  i wprowadzenia do 

budżetu zadań ujętych w ramach wydatków niewygasających.     

 

Burmistrz zadał pytanie, czy w dniu 2 stycznia 2023 r. miasto mogłoby zaciągnąć kredyt w celu 

sfinansowania realizacji tych zadań?  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że istnieje taka możliwość ale wariant ten jest związany z koniecznością 

poniesienia kosztów związanych z opłatą za rozpatrzenie wniosku, prowizją za zaciągnięcie kredytu oraz 

odsetkami od kredytu. Pani Skarbnik zaznaczyła, że w 2023 r. zaplanowano spłatę w I kwartale kwoty 1,6 

mln zł kredytu zaciągniętego przez gminę w 2020 r. Pani Skarbnik dodała, że w przypadku nie spłacenia tej 

kwoty i przeznaczenia tych środków w budżecie 2023 roku na realizację zadań ujętych w ramach wydatków 

niewygasających z 2022 roku będzie niewystarczające.  

 

Burmistrz poinformował, że chodzi o zadania, które znajdują się w budżecie 2022 r. i na skutek różnych 

utrudnień np. konieczności uzyskania uzgodnień, zostaną zrealizowane w ramach roku 2022. Burmistrz 

dodał, że chodzi o rekordowe wydatki związane z Funduszami Norweskimi i „Polskim Ładem”. Burmistrz 

poinformował, że Urząd jest przygotowany do podpisania umów z Wykonawcami tych zadań, ponieważ 

wyłonienie Wykonawcy było podstawa do ujęcia tych zadań w ramach wydatków niewygasających. 

Burmistrz dodał, że Wykonawcami są lokalne firmy jak np. Wykonawca zadania dot. budowy parkingu przy 

ul. Mokrej czy wykonania przebudowy przejść dla pieszych. Burmistrz dodał, że jest jeszcze kwestia 

włączenia SP nr 3 do ZCUW. Burmistrz zaapelował do radnych, aby pozostali radni wzięli udział we 

wznowieniu obecnej sesji. Burmistrz poinformował, że punkt dot. podjęcia uchwały w sprawie zdalnego 

obradowania jest już bezzasadny i zaproponował wycofanie tego projektu z porządku obrad. Burmistrz dodał, 

że zostały już przesłane radnym odpowiedzi na pytania zadane przez Przewodniczącego dot. materiałów 

sesyjnych. Burmistrz wyraził nadzieję na dobrą współpracę z radnymi, zwłaszcza po uchwaleniu budżetu na 

rok 2023 w dniu 14 grudnia 2022 r. cyt. „zmykamy pewien rozdział, nie czas na waśnie, nie chcę teraz 

znowu pokazywać kto jest temu winien, nie marnujmy na to czasu, tylko weźmy się do pracy, my jesteśmy 

do niej gotowi”.  

 

Radny Stanisław Wojtuń zadał pytanie o dodatki węglowe.  
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Pani Skarbnik poinformowała, że radni otrzymali dzisiaj autopoprawkę do zmian w budżecie na rok 2022 

dot. rekompensaty dla Eksploatacyjnej Spółdzielni Mieszkaniowej w Złotowie, która nie dysponuje obecnie 

środkami na ogrzewanie mieszkańców. Pani Skarbnik dodała, że środki na wypłatę dodatków węglowych 

zostały dzisiaj uruchomione przez Wojewodę i środki te powinny wpłynąć do budżetu jutro z samego rana. 

Pani Skarbnik poinformowała, że RIO w dniu 15 grudnia 2022 r. skierowała pismo m.in. do 

przewodniczących rad gmin z informacją o tym, że Minister Finansów zobligował organy stanowiące do 

zmiany klasyfikacji rekompensat właśnie dla podmiotów wrażliwych, co powinno zostać zrealizowane do 

końca roku. Pani Skarbnik dodała, że w przypadku niezastosowania się do ww. pisma istnieje możliwość 

wszczęcia przez RIO postepowania w powyższym zakresie.  

 

Burmistrz poinformował, że we wniosku o uzupełnienie porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji zgłosił 

jeszcze projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XXVI/137/09 w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze 

stosunku pracy nauczycielom w przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasto Złotów. Burmistrz dodał, że w zakresie tej uchwały zostały przeprowadzone konsultacje ze 

związkami zawodowymi.  

 

P. Beata Buczkowska-Linke, Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 im. Adama Mickiewicza w Złotowie 

zadała pytanie, czy obecni na sali sesyjnej radni mają uwagi i pytania dot. projektu uchwały o o zmianie 

uchwały Nr XXVI/137/09 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i 

warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycielom w 

przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Złotów.  

 

Radny Stanisław Wojtuń zapytał, czy zaproponowane zmiany są satysfakcjonujące?  

 

P. Dyrektor SP nr 2 poinformowała, że w pracach nad projektem wzięli udział wszyscy dyrektorzy i starano 

się „wypośrodkować” wszystkie oczekiwania. Zaproponowany projekt jest kompromisową wersją, tak aby 

dyrektor nie zarabiał 600 zł więcej od obsługi szkoły np. pań sprzątaczek.  

 

Radny Roman Głyżewski zadał pytanie o skutek finansowy ww. projektu uchwały dla budżetu miasta?  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że chodzi o kwotę ponad 500 tys. zł.  
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Obrady nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej zostały wznowione w dniu 30 grudnia 2022 r. o godz. 

09.00 na podstawie zarządzenia nr 24.2022 z dnia 29 grudnia 2022 r.  

 

Przewodniczący wznowił obrady nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie w dniu 30 grudnia 

2022 r. o godz. 09.00.  

 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 7 radnych (p. Roman 

Głyżewski, p. Henryk Golla, p. Janusz Justyna, p. Jakub Pieniążkowski, p. Łukasz Piosik, p. Stanisław 

Wojtuń, p. Maciej Zając), co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Złotowie nie może obradować i 

podejmować prawomocnych uchwał.  

 

Na podstawie § 22 ust. 1 i 2 Statutu Gminy Miasto Złotów stanowiącego załącznik do uchwały nr VI/34/03 

Rady Miejskiej w Złotowie z dnia 27 lutego 2003 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miasto Złotów 

(Dz. Urz. Woj. Wielkopolskiego z 2019 poz. 15 ze zmianą z 2020 poz. 3628), Przewodniczący przerwał 

obrady nadzwyczajnej LVI sesji i wyznaczył termin jej wznowienia na dzień 4 stycznia 2022 r. na godz. 

16.00. Nieobecni na nadzwyczajnej LVI sesji byli radni: p. Aldona Chamarczuk, p. Agnieszka Jęsiek-

Barabasz, p. Grzegorz Kolera, p. Krzysztof Koronkiewicz, p. Krzysztof Kulasek, p. Mariola Wegner, p. 

Stanisław Wełniak, p. Krzysztof Żelichowski.  

 

Radny Stanisław Wojtuń stwierdził, iż nie ma sensu zarządzać przerwy w obradach i wyznaczać ich 

wznowienie na dzień 4 stycznia 2023 r., ponieważ procedowanie w 2023 r. projektów uchwał zgłoszonych 

do porządku sesji będzie bezprzedmiotowe. Radny zadał pytanie, dlaczego Przewodniczący przerywa obrady 

sesji zamiast ogłosić ich zakończenie? Radny dodał, że Przewodniczący ma dwie opcje do wyboru tzn. albo 

przedłużyć obrady albo je zakończyć. Radny zaznaczył, że brak kworum nie jest przeszkodą w 

kontynuowaniu sesji, ponieważ może odbyć się dyskusja.     

 

Przewodniczący o godz. 09.10 opuścił salę sesyjną.  

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Złotowa. Burmistrz zwracając się do mieszkańców stwierdził, że 

cyt. „widzieliśmy w tej chwili przykład ogromnej arogancji i dyletanctwa, braku jakiekolwiek wiedzy o 

zasadach funkcjonowania samorządu, ignorancję dla prawa i dla samych wyborców”. Burmistrz wyraził 

niezrozumienie odnośnie zaistniałej sytuacji i ignorowania w ten sposób obowiązku radnego. Burmistrz 

podziękował za przybycie na sesję radnym obecnym na sali sesyjnej i dodał, że radni uczestniczący w 

obradach wypełniają swój obowiązek i podchodzą do sprawy w sposób odpowiedzialny. Burmistrz 

poinformował, że Rada Miejska może obradować przy kworum wynoszącym co najmniej 8 radnych i 

zaznaczył, że już po raz trzeci nie udało się osiągnąć tej liczby i obecna sesja trwa już kilkanaście dni. 

Burmistrz zaznaczył, że po uchwaleniu budżetu na rok 2023 pozostały jeszcze do uregulowania pewne 

kwestie m.in. związane z realizacją inwestycji, na które postępowania przetargowe zakończyły się już po 
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terminie uchwalenia budżetu tj. 14 grudnia 2022 r. Burmistrz nadmienił, że ostatni przetarg na wykonanie 

przejść dla pieszych został rozstrzygnięty w dniu 22 grudnia br. Burmistrz poinformował, że ofertę na 

realizację powyższego zadania tzn. przebudowy czterech przejść dla pieszych złożyła lokalna firma. 

Burmistrz dodał, że przejścia dla pieszych mają zostać wykonane również przy ul. Bohaterów Westerplatte. 

Burmistrz odniósł się do nieobecności radnej Marioli Wegner reprezentującej mieszkańców ul. Boh. W-tte. 

Burmistrz nadmienił, że radna zabiegała poprawę bezpieczeństwa mieszkańców w zakresie doświetlenia 

przejść dla pieszych. Burmistrz odniósł się do nieobecności Przewodniczącego w temacie wykonania 

przejścia dla pieszych przy ul. Moniuszki. Burmistrz zaznaczył, że w wyniku nie podjęcia przez Radę 

projektów uchwał zaproponowanych w porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji nie może podpisać umowy 

na realizację ww. zadania. Burmistrz zadał pytanie o nieobecność na sesji radnych reprezentujących okręg 

obejmujący ul. Mokrą m.in. radnego Krzysztofa Kulaska. Burmistrz dodał, że radny cyt. „obiecał tutaj być, 

przyjść i głosować”. Burmistrz wyjaśnił, iż przy ul. Mokrej ma powstać 80 miejsc parkingowych. Burmistrz 

ponownie odniósł się do nieobecności Przewodniczącego, któremu zależało na uregulowaniu ruchu 

komunikacyjnego przy Szkole Podstawowej nr 3 i Publicznym Przedszkolu nr 4. Burmistrz dodał, że w 

zaproponowanych zmianach budżetowych znajduje punkt dot. zwiększenia kwoty na ww. zadanie. Burmistrz 

przytoczył zapisy ustawy o samorządzie gminnym dot. obowiązków radnego cyt. „Radny obowiązany jest 

kierować się dobrem wspólnoty samorządowej gminy. Radny utrzymuje stałą wieź z mieszkańcami oraz ich 

organizacjami a w szczególności przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców gminy postulaty i przedstawia je 

organom gminy”. Burmistrz stwierdził, że ww. postulaty są możliwe do realizacji ale z uwagi na nieobecność 

części radnych nie można ich przyjąć. Burmistrz poinformował, że wśród wielu kwestii do uregulowania 

jeszcze przed końcem roku, które wymagają ich przyjęcia przez Radę jest m.in. wpłata świadczeń w zakresie 

dodatku węglowego. Burmistrz stwierdził, iż należy się poważnie zastanowić nad społeczną kontrolą pracy 

radnego. Burmistrz zwrócił się do mieszkańców o przyjrzenie się pracy reprezentujących ich radnych oraz o 

zadanie im pytań odnośnie ich nieobecności na niniejszej sesji. Burmistrz podniósł temat zwiększenia przez 

radnych kwoty na obsługę Rady oraz diet radnych, która nie jest wynagrodzeniem tylko rekompensatą 

utraconych dochodów, ponieważ w zakresie wykonywania mandatu radnego priorytetem jest praca społeczna 

i obowiązkiem radnego jest uczestniczenie w sesji. Burmistrz zaznaczył, że rolą Przewodniczącego jest 

wyznaczenie terminu sesji, aby radni mogli uczestniczyć w obradach. Burmistrz zwrócił się do mieszkańców 

o analizowanie odpowiedzialności radnych i ich społecznego rozliczania. Burmistrz dodał, że został przyjęty 

budżet na rok 2023 w zasadzie spełniający wszystkie oczekiwania. W ocenie Burmistrza, nieobecność części 

radnych na niniejszej sesji jest „świadomym” i „bezczelnym” zatrzymaniem rozwoju miasta, jest przykładem 

„dyletanctwa”, braku wiedzy i „pełnej ignorancji”. Burmistrz zaznaczył, że do końca roku pozostały jeszcze 

dwa dni i sesja może zostać wznowiona jeszcze dzisiaj lub jutro, tak aby jej termin uwzględniał plany 

radnych i tak, aby na wznowionej sesji było kworum. Burmistrz podkreślił, że nie ma sensu ogłaszać 

przerwy do dnia 4 stycznia 2023 r., ponieważ podjęcie uchwał zaproponowanych i zgłoszonych do porządku 

obrad nadzwyczajnej LVI sesji będzie bezprzedmiotowe. Burmistrz dodał, że nie podjęcie ww. projektów 

uchwał będzie oznaczać „przyblokowanie” przez pół roku tych środków, które nie będą mogły zostać w tym 
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czasie zaangażowane. Burmistrz zwrócił się do obecnych na sali sesyjnej radnych o przeanalizowanie tej 

sytuacji i znalezienie odpowiedzialnego rozwiązania.  

         

 

W związku z wyznaczeniem przez Przewodniczącego terminu wznowienia obrad nadzwyczajnej LVI sesji 

Rady Miejskiej w Złotowie na dzień 4 stycznia 2023 r., Burmistrz Miasta Złotowa w dniu 30 grudnia 2022 r. 

złożył wniosek (znak O-S.0004.21.2022) podpisany przez 6 radnych (p. Romana Głyżewskiego, p. Henryka 

Gollę, p. Janusza Justynę, p. Łukasza Piosika, p. Stanisława Wojtunia, p. Macieja Zająca) o przyspieszenie 

terminu wznowienia nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie w terminie do końca roku 2022. 

Sugerowany przez Burmistrza Miasta Złotowa termin wznowienia to dzień 30 grudnia 2022 r. o godz. 13.00. 

 

W dniu 2 stycznia 2023 r. Burmistrz Miasta Złotowa złożył wniosek (znak O-S.0004.20.2022) o wycofanie z 

porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji projektów uchwał zgłoszonych we wcześniejszym wniosku (znak 

O-S.0004.20.2022) z dnia 27 grudnia 2022 r.:  

1) w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej w Złotowie, 

2) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok, 

3) w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy 

Miasto Złotów, które nie wygasają z upływem roku budżetowego  

z uwagi, iż podjęcie ww. projektów uchwał stało się formalnie bezprzedmiotowe. 

 

 

Obrady nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej zostały wznowione w dniu 4 stycznia 2023 r. o godz. 

16.00 na podstawie zarządzenia nr 25.2022 z dnia 30 grudnia 2022 r.  

 

Przewodniczący wznowił obrady nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie w dniu 4 stycznia 

2023 r. o godz. 16.00.  

 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada Miejska w Złotowie może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni byli następujący radni: p. Łukasz Piosik oraz p. Stanisław Wojtuń.   

 

Punkt 2. Powołanie Sekretarza obrad i przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący na Sekretarza obrad zaproponował radnego Krzysztofa Kulaska. Radny wyraził zgodę na 

objęcie funkcji Sekretarza obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie.  

 

Przewodniczący poinformował, że pierwotny porządek obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej 

określony zarządzeniem nr 22.2022 z dnia 21 grudnia 2022 r. obejmował podjęcie uchwały w sprawie 

zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej w Złotowie. Następnie Przewodniczący przedstawił chronologię 
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zarządzonych przerw w nadzwyczajnej LVI sesji w dniach 23 grudnia 2022 r., 29 grudnia 2022 r. i 30 

grudnia 2022 r. z uwagi na brak kworum. Przewodniczący poinformował o złożeniu w międzyczasie (w dniu 

27 grudnia 2022 r.) wniosku przez Burmistrza Miasta Złotowa o rozszerzenie porządku obrad nadzwyczajnej 

LVI sesji Rady Miejskiej o następujące projekty uchwał: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok, 

2) w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy 

Miasto Złotów, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

3) o zmianie uchwały Nr XXVI/137/09 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycielom w przedszkolach i szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Złotów, 

4) o zmianie uchwały Nr XXIII.161.2016 w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Przedszkoli Miejskich 

w Złotowie, utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Złotowskie Centrum Usług 

Wspólnych w Złotowie i zapewnienia wspólnej obsługi organizacyjnej, administracyjnej i 

finansowej wybranym jednostkom organizacyjnym Gminy Miasto Złotów oraz nadania jej statutu.    

 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 2 stycznia 2023 r. Burmistrz Miasta Złotowa złożył wniosek o 

wycofanie z porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji projektów uchwał zgłoszonych we wcześniejszym 

wniosku z dnia 27 grudnia 2022 r.:  

1) w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej w Złotowie, 

2) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok, 

3) w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy 

Miasto Złotów, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Przewodniczący poinformował, że w związku z powyższymi wnioskami, Burmistrz zgłosił do porządku 

obrad nadzwyczajnej LVI sesji rady Miejskiej następujące projekty uchwał:  

1) o zmianie uchwały Nr XXVI/137/09 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycielom w przedszkolach i szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Złotów, 

2) o zmianie uchwały Nr XXIII.161.2016 w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Przedszkoli Miejskich 

w Złotowie, utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Złotowskie Centrum Usług 

Wspólnych w Złotowie i zapewnienia wspólnej obsługi organizacyjnej, administracyjnej i 

finansowej wybranym jednostkom organizacyjnym Gminy Miasto Złotów oraz nadania jej statutu. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta Złotowa z dnia 2 stycznia 2023 r. o 

wycofanie z porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie projektu uchwały w 

sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej w Złotowie.  

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań do ww. wniosku.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęła ww. wniosek 

Burmistrza tzn. wycofała z porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej projekt uchwały w 

sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miejskiej w Złotowie  

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta Złotowa z dnia 27 grudnia 

2022 r. w sprawie uzupełnienia porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie o 

projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XXVI/137/09 w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze 

stosunku pracy nauczycielom w przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasto Złotów (jako punktu 3 porządku obrad).  

 

Radny Krzysztof Koronkiewicz zaproponował nie przyjmowanie ww. projektu uchwały do porządku obrad 

nadzwyczajnej LVI sesji i przeniesienie jego procedowania na najbliższą zwyczajną sesję Rady Miejskiej, 

która została zaplanowana za trzy tygodnie. Radny stwierdził, że przedmiotowy projekt powinien zostać 

szerzej omówiony na posiedzeniach komisji stałych i na sesji. Radny poinformował o przeanalizowaniu tej 

sprawy w zakresie dotychczas funkcjonujących zasad i proponowanych zmian w zakresie wypłacania 

dodatku motywacyjnego i zaznaczył, że istnieje w tym temacie wiele niejasności. Radny poinformował, że 

środki przeznczone na ten cel „nie do końca” znajdują się w budżecie na rok 2023. W ocenie radnego, przed 

podjęciem decyzji w sprawie przyjęcia przedmiotowego projektu uchwały w sprawie dot. dodatków 

motywacyjnych należy omówić ten temat na posiedzeniu komisji stałych. Radny wyraził zdziwienie, że 

projekt ten został tak późno zgłoszony do porządku obrad i nie został zaproponowany w porządku obrad 

sesji grudniowej w 2022 r. Radny poinformował, że według dotychczas funkcjonujących zasad dodatek 

motywacyjny był wypłacany kwotowo w wysokości 60 zł na etat. Radny przytoczył przykład, w którym przy 

założeniu pracujących w jednostce 20 osób kwota do podziału na wypłatę dodatków motywacyjnych wynosi 

1.200 zł. Radny dodał, że dyrektor jednostki otrzymujący wynagrodzenie na takim samym poziomie jak 

nauczyciele w wysokości 4 tys. zł otrzyma z ww. kwoty na dodatek motywacyjny 15% tzn. 600 zł z całej 

puli. Tym samym do podziału pomiędzy 19 pozostałych nauczycieli pozostałoby 600 zł z ogólnej puli 1.200 

zł, co wynosi ok. 31 zł dla nauczyciela. Radny stwierdził, że biorąc pod uwagę powyższe cyt. „nie 

ukrywajmy, motywacja to żadna”. Radny pozytywnie ocenił inicjatywę zmiany dotychczasowych zasad. 
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Następnie radny odniósł się do propozycji ich zmiany w przedmiotowym projekcie uchwały. Radny 

poinformował, że proponowana zmiana w zakresie dodatków motywacyjnych dot. procentowej metody ich 

przyznawania tzn. 5% od stawki zasadniczej pensji pracownika. Przy założeniu 20 pracowników w jednostce 

zarabiających po 4 tys. zł dodatek motywacyjny wynosi 200 zł. Łączna kwota przeznaczona na dodatek 

motywacyjny wynosi (20 pracowników x 200 zł) 4 tys. zł. W proponowanych zmianach dyrektor jednostki 

ma otrzymać 50% tej kwoty, czyli „zabiera” z ogólnej puli 2 tys. zł. Radny zaznaczył, że nie wspomina w 

ww. przykładzie o zastępcy dyrektora. Tym samym dla pozostałych 19 nauczycieli pozostaje do podziału 

kwota 2 tys. zł, czyli ok. 105 zł dla jednego nauczyciela, poprzednio 31 zł. Radny pozytywnie ocenił ten 

wzrost jednak zaznaczył, że porównując ten wzrost do wzrostu poziomu dla dyrektora to ta rozbieżność jest 

bardzo duża. Radny ponownie zwrócił się do radnych o przeniesienie tego projektu uchwały na kolejną sesję 

celem ponownego przeanalizowania i wprowadzenia ewentualnych poprawek m.in. na posiedzeniach 

komisji stałych. Radny nadmienił, że należałoby przyjąć system funkcjonujący w powiecie złotowskim tzn. 

że dyrektorzy otrzymują dodatek motywacyjny z innej puli niż nauczyciele nie uszczuplając kwoty 

przeznaczonej dla nauczycieli. Radny dodał, że sprawa ta nie jest tak pilna dla mieszkańców, aby 

podejmować decyzję w tym temacie na sesji nadzwyczajnej.  

 

Burmistrz stwierdził, że radni mogą podjąć decyzję o nie przyjmowaniu przedmiotowego projektu uchwały 

do porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej, czego skutkiem będzie opóźnienie wypłaty tych 

świadczeń dla nauczycieli. Burmistrz podkreślił, że ten punkt pojawia się obecnie, ponieważ projekt uchwały 

dopiero w dniu 22 grudnia 2022 r. otrzymał ostatnią opinię związków zawodowych nauczycieli. Burmistrz 

poinformował, że wszystkie związki zawodowe pozytywnie oceniły proponowane zmiany. Burmistrz dodał, 

że prace nad projektem trwały od października 2022 r. Burmistrz nadmienił, że złożył propozycję 

Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta dyskusji nad 

propozycjami zmian. Burmistrz dodał, że Przewodniczący ww. komisji nie wykazał takiej woli. Burmistrz 

zaznaczył, że zaproponowane zmiany zostały pozytywnie zaopiniowane przez środowisko nauczycielskich 

związków zawodowych. Burmistrz dodał, że projekt uchwały jest odpowiedzią na postulaty dyrektorów 

odnośnie konieczności uregulowania tej kwestii. Burmistrz ponownie poinformował, że opóźnienie we 

wprowadzeniu tego projektu pod obrady wynikało z tego, że w dniu 22 grudnia 2022 r. przedmiotowy 

projekt uzyskał opinie związków zawodowych.  

 

Radny Krzysztof Koronkiewicz stwierdził, że ewentualne opóźnienie w przyjęciu zmian w zakresie tych 

świadczeń nie odbędzie się ze szkodą dla nauczycieli i dyrektorów. Radny poinformował, że z informacji 

przez niego uzyskanych proces zmiany dotychczasowych zasad w zakresie tych świadczeń trwa od kwietnia 

2022 r., następnie radca prawny przez 2 miesiące analizował proponowany projekt uchwały. Radny 

zaznaczył, aby Burmistrz nie uzasadniał terminu wprowadzenia projektu pod obrady Rady tylko 

koniecznością uzyskania opinii związków zawodowych nauczycieli.   

 

Radni nie zgłosili innych uwag i pytań do ww. wniosku.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta Złotowa z dnia 27 grudnia 2022 r. w 

sprawie uzupełnienia porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie o projekt uchwały 

o zmianie uchwały Nr XXVI/137/09 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 

obliczania wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycielom w 

przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Złotów (jako punktu 3 

porządku obrad). W wyniku przeprowadzonego głosowania przedmiotowy projekt uchwały nie został 

wprowadzony do porządku obrad LVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, 11 głosami „przeciw” przy 2 

głosach „wstrzymujących się”.   
 

Następnie Przewodniczący poddał pod dyskusję wniosek Burmistrza Miasta Złotowa z dnia 27 grudnia 

2022 r. w sprawie uzupełnienia porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie o 

projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XXIII.161.2016 w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Przedszkoli 

Miejskich w Złotowie, utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Złotowskie Centrum Usług 

Wspólnych w Złotowie i zapewnienia wspólnej obsługi organizacyjnej, administracyjnej i finansowej 

wybranym jednostkom organizacyjnym Gminy Miasto Złotów oraz nadania jej statutu (jako punktu 4 

porządku obrad).  

 

Radni nie zgłosili uwag i pytań do ww. wniosku.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta Złotowa z dnia 27 grudnia 2022 r. w 

sprawie uzupełnienia porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w Złotowie o projekt uchwały 

o zmianie uchwały Nr XXIII.161.2016 w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Przedszkoli Miejskich w 

Złotowie, utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Złotowskie Centrum Usług Wspólnych w 

Złotowie i zapewnienia wspólnej obsługi organizacyjnej, administracyjnej i finansowej wybranym 

jednostkom organizacyjnym Gminy Miasto Złotów oraz nadania jej statutu (jako punktu 4 porządku obrad). 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, przedmiotowy projekt uchwały nie został wprowadzony do 

porządku obrad LVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, 6 głosami „przeciw” przy 2 głosach „za” i 5  

głosach „wstrzymujących się”.   

 

Radni nie zgłosili innych uwag i pytań do porządku obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej w 

Złotowie. W wyniku przeprowadzonych głosowań porządek obrad nadzwyczajnej LVI sesji Rady Miejskiej 

w Złotowie uległ wyczerpaniu i Przewodniczący Rady Miejskiej w Złotowie zakończył obrady.  
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Punkt 3. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący o godz. 16.20 zakończył obrady nadzwyczajnej LVI sesji 

Rady Miejskiej w Złotowie.   

 

 

 

Oprac. 

 

Piotr Jeske  

 

Sekretarz obrad  

 

        Krzysztof Kulasek   

   

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

Jakub Pieniążkowski 

 

 

 

 


